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Protokół Nr 43-7/2022 

z  posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się w dniu 24 sierpnia 2022 roku o godzinie 15.00 
w Nowym Ratuszu przy ulicy Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku, 

w sali nr 007  

 

W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu członków Komisji Edukacji Rady Miasta 

Gdańska według załączonej listy obecności, która stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie  

i stwierdził quorum. Poinformował, że projekt porządku  został wysłany  

do radnych drogą elektroniczną. 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek posiedzenia komisji:    
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok - 

druk nr 1362+ autopoprawka.  

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Gdańska - druk nr 1361+ autopoprawka. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XLIV/1288/17 Rady Miasta Gdańska z dnia 26 października 2017r. 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia 

Podstawowego i Gimnazjalnego nr 2 w Gdańsku,  

w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa nr 85  

im. Zrzeszenia Kaszubsko – Pomorskiego i Gimnazjum nr 48  

im. Lecha Bądkowskiego w ośmioletnią Szkołę Podstawową  nr 85 im. 

Zrzeszenia  Kaszubsko – Pomorskiego w Gdańsku – druk nr 1300.  

         Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

4. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta 

Gdańska Nr XLV/1241/17 z dnia 26 października 2017r. w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Nr 23 im. Dzieci Świata w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 23 im. Dzieci Świata w Gdańsku – druk nr 1315. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

5. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta 

Gdańska Nr XLIV/1269/17 z dnia 26 października 2017r.  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 86 im. prof. Jerzego Sampa w Gdańsku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 86 im. prof. Jerzego Sampa  

w Gdańsku – druk nr 1316.  

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  
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6. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta 

Gdańska Nr XLIV/1262/17 z dnia 26 października 2017r.  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia  dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 69 im. gen. Stanisława Sosabowskiego w 

Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 69 im. gen. Stanisława 

Sosabowskiego w Gdańsku – druk nr 1317. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

7. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta 

Gdańska Nr XLIV/1234/17 z dnia 26 października 2017r. dotyczącej 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 12 w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 12 

w Gdańsku – druk nr 1318. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

8. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta 

Gdańska Nr XLIV/1245/17 z dnia 26 października 2017r. dotyczącej 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 40 im. kpt. Leonida Teligi  

w Gdańsku w ośmioletnią  Szkołę Podstawową nr 40 im. kpt. Leonida 

Teligi w Gdańsku – druk nr 1319. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

9. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/79/19 Rady 

Miasta Gdańska z dnia 7 marca 2019r. w sprawie utworzenia Szkoły 

Podstawowej nr 6 w Gdańsku – druk nr 1320. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

10. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

zmiany nazwy Szkoły Podstawowej nr 67 im. Obrońców Poczty Polskiej 

w Gdańsku – druk nr 1307. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

11. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług 

Wspólnych” poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek 

Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno – 

Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu – druk 

nr 1327. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

12. Opiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

Nr 4 w Gdańsku przy ul. Krzemienieckiej 1 w Gdańsku – druk  

nr 1348. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

 

Porządek posiedzenia został przyjęty 7 głosami „za”, jednogłośnie. 
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13. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

Nr 4 w Gdańsku przy ul. Krzemienieckiej 1 w Gdańsku – druk  

nr 1349. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

14. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta 

Gdańska w sprawie określenia źródeł dochodów własnych 

gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia  

oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych  

dla wydzielonych rachunków dochodów własnych samorządowych 

jednostek budżetowych – druk nr 1359.  

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

15. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  

nr 62 w Gdańsku – druk nr 1360. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

16. Przygotowania do nowego roku szkolnego 2022/2023. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

17. Przedstawienie informacji  dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

18. Wnioski Komisji  Edukacji Rady Miasta Gdańska do budżetu Miasta 

Gdańska na rok 2023. 

19. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 

PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok - druk nr 1362+ 

autopoprawka.  

Pani Agnieszka Rawa Wydział Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

W zakresie działania Komisji Edukacji, proponuje się zwiększenie  dochodów, 

które wynikają m.in.: 

-  ze zmniejszenia subwencji oświatowej: 

- dotacji na projekty współfinansowane ze środków Unii Europejskiej  

- dochodów wypracowanych przez placówki oświatowe  

- wpływy środków z okręgowej Komisji Egzaminacyjnej  

- wpływy środków z Polskiego Związku Pływackiego na finansowanie 

programów szkoleniowych młodzieży uzdolnionej w pływaniu  

Wszystkie te środki zostają przeznaczone na zadania edukacyjne    

Autopoprawka wynika z tego, że były podejmowane zarządzenia  

przez Prezydenta Miasta Gdańska, w związku z innymi zmianami.  
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

PUNKT 2  

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska - druk nr 1361+ autopoprawka. 

Pani Agnieszka Rawa Wydział Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Dostosowujemy kwoty do kwot, które znajdują się w projekcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na rok 

2022. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 3 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XLIV/1288/17 Rady Miasta Gdańska z dnia 26 października 2017r.  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Kształcenia Podstawowego 

i Gimnazjalnego nr 2 w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła 

Podstawowa nr 85 im. Zrzeszenia Kaszubsko – Pomorskiego i Gimnazjum 

nr 48 im. Lecha Bądkowskiego w ośmioletnią Szkołę Podstawową  nr 85 im. 

Zrzeszenia  Kaszubsko – Pomorskiego w Gdańsku – druk nr 1300. 

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Chciałabym omówić blokowo następujące projekty uchwał  nr: 

- 1300 

- 1315 
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- 1316 

- 1317 

- 1318 

- 1319 

- 1320 

Są to projekty uchwał, które dotyczą obwodów szkół w momencie kiedy została 

przyjęta uchwała sieciowa, w której wymienia się jednostki oświatowe,  

jeśli chodzi o szkoły podstawowe i ich obwody. Jesteśmy zobligowani zmienić 

uchwały, które zawierają akty założycielskie, a w ramach aktu założycielskiego 

jest między innymi obwód danej szkoły podstawowej. Na wniosek dyrektorów 

rozmawiamy o ich obwodach. 

 

Pan Piotr Gierszewski – Wiceprzewodniczący Komisji  

Czy mieliście Państwo ze strony rodziców wnioski dotyczące ewentualnie tych 

zmian. 

 

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

W tej chwili nie posiadam takiej wiedzy. 

Jeżeli chodzi o sporne ulice, to zawsze organizujemy spotkania z dyrektorami  

i również przedstawiamy wnioski rodziców ale oczywiście zostanie 

to sprawdzone i przekazane Państwu.    

 

Głosów w dyskusji więcej nie było. 

 

Głosowania: 

 

   

PUNKT 3  

Dotyczy:projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIV/1288/17 Rady 

Miasta Gdańska z dnia 26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego nr 2  

w Gdańsku, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa nr 85  

im. Zrzeszenia Kaszubsko – Pomorskiego i Gimnazjum nr 48  

im. Lecha Bądkowskiego w ośmioletnią Szkołę Podstawową  nr 85 im. 

Zrzeszenia  Kaszubsko – Pomorskiego w Gdańsku – druk nr 1300.  

 

OPINIA KOMISJI:    

 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska – 7 

głosami „za”,  jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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PUNKT 4 

Dotyczy:projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 

XLV/1241/17 z dnia 26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 23 im. 

Dzieci Świata w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 23 im. Dzieci 

Świata w Gdańsku – druk nr 1315. 

 

OPINIA KOMISJI:    

 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za”,  jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 5 

Dotyczy: projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska  

Nr XLIV/1269/17 z dnia 26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 86 im. 

prof. Jerzego Sampa w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 86 im. 

prof. Jerzego Sampa w Gdańsku – druk nr 1316.  

 

OPINIA KOMISJI:    

 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za”,  jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

PUNKT 6 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska 

Nr XLIV/1262/17 z dnia 26 października 2017r.  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia  dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 69 im. gen. Stanisława Sosabowskiego w Gdańsku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 69 im. gen. Stanisława Sosabowskiego 

w Gdańsku – druk nr 1317. 

 

OPINIA KOMISJI:    

 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za”,  jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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PUNKT 7 

Dotyczy: projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska  

Nr XLIV/1234/17 z dnia 26 października 2017r. dotyczącej stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 12  

w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 12 w Gdańsku – druk nr 

1318. 

 

OPINIA KOMISJI:    

 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za”,  jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 8 

Dotyczy: projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska  

Nr XLIV/1245/17 z dnia 26 października 2017r. dotyczącej stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 40 im. 

kpt. Leonida Teligi w Gdańsku w ośmioletnią  Szkołę Podstawową nr 40 im. 

kpt. Leonida Teligi w Gdańsku – druk nr 1319. 

 

OPINIA KOMISJI:    

 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za”,  jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 9 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/79/19 Rady 

Miasta Gdańska z dnia 7 marca 2019r. w sprawie utworzenia Szkoły 

Podstawowej nr 6 w Gdańsku – druk nr 1320. 

 

OPINIA KOMISJI:    

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za”,  jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 10 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany 

nazwy Szkoły Podstawowej nr 67 im. Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku 

– druk nr 1307. 
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Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 67 im. Obrońców Poczty Polskiej w imieniu 

Rady Pedagogicznej Rodziców i Samorządu Uczniowskiego wystąpił   

z wnioskiem o przywrócenie imienia patrona, kapitana żeglugi wielkiej Tadeusza 

Ziółkowskiego. Uzasadniając wniosek powołuje się na 60- letnią historię szkoły.  

W dniu 19 czerwca 1965 roku nastąpiło  odsłonięcie tablicy pamiątkowej  

oraz rzeźby przedstawiającej popiersie  kapitana. W wyniku transformacji 

systemu edukacji w latach 2004 - 2009 szkoła podstawowa  została 

przekształcona w Gimnazjum  nr 8 im. Obrońców Poczty Polskiej. 

Zmiana imienia szkole nie wprowadza zmian w procesie organizacji kształcenia 

uczniów. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za”,  jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 11 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez 

połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i 

Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania 

jej statutu – druk nr 1327. 

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Jest to zmiana dostosowująca do zmian, które w tej chwili zachodzą w sieci 

oświatowej jeżeli chodzi o połączenie szkół w zespoły. Od dnia 1 września 

tworzymy trzy zespoły oraz przejmujemy do prowadzenia jedno przedszkole  

nr 14.Wszystkie uchwały były już wcześniej przez Państwa opiniowane odnośnie 

utworzenia zespołów. Jest to dostosowanie zapisów w załączników w uchwale. 

Głosów w dyskusji nie było. 
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OPINIA KOMISJI:  

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 12 

Opiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

Nr 4 w Gdańsku przy ul. Krzemienieckiej 1 w Gdańsku – druk  

nr 1348. 

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Popełniony został błąd techniczny, musieliśmy przedstawić projekt uchylenia 

jednej uchwały i powołania drugiego.  

W Akcie założycielskim Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej nr wskazany 

jest obwód, który jest przynależny do Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej 

nr 5 zgodnie z uchwałą Rady Miasta Gdańska z dnia 31 marca 2022 roku. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI:  

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska – 7 

głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 13 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

Nr 4 w Gdańsku przy ul. Krzemienieckiej 1 w Gdańsku – druk  

nr 1349. 

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 
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W celu organizacyjnego uporządkowania dotychczasowego działania i rejonu 

Poradni celem ułatwienia dostępu dzieciom i młodzieży  oraz rodzicom uczniów 

do świadczonych usług przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną   

nr 4 w Gdańsku, co jest  zgodne z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej.  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI:  

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska – 7 

głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 14 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Gdańska 

w sprawie określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych  

na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 

własnych samorządowych jednostek budżetowych – druk nr 1359.  

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Pani Anna Suszyńska Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku  

Uchwała reguluje zmiany, które zachodzą  w dniu 1 września czyli wszystkie  

te placówki, które łączymy w zespół oraz nowe przedszkole co daje możliwość 

prowadzenia wydzielonego rachunku dochodów własnych. Zmieniamy 

wyłącznie załącznik regulujący, które placówki są objęte tą możliwością. 

 

Głosów w dyskusji  nie było. 

 

    

OPINIA KOMISJI:  

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska 

 – 7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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PUNKT 15  

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie utworzenia 

Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej nr 62 w Gdańsku – druk 

nr 1360. 

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

W dniu 1 września 2022 roku zostanie utworzony Punkt Przedszkolny  

przy Szkole Podstawowej nr 62 w Gdańsku przy ulicy Kępnej 38. 

Wychowanie przedszkolne może być realizowane w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych lub innych formach wychowania 

przedszkolnego. W przypadkach uzasadnionych warunkami demograficznymi  

i geograficznymi  rada gminy może uzupełnić sieć publicznych przedszkoli   

i oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych o publiczne inne formy  

wychowania przedszkolnego. Inne formy wychowania przedszkolnego 

organizuje się dla dzieci w miejscu zamieszkania lub w innym możliwie 

najbliższym  miejscu. Działania to ma służyć realizacji obowiązku zapewnienia 

dostępności  do publicznych miejsc wychowania przedszkolnego  

oraz odpowiadać na zgłaszane  przez rodziców w tym zakresie potrzeby, 

szczególnie w ramach procesu rekrutacji do publicznych przedszkoli. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

       

OPINIA KOMISJI:  

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 16 

Przygotowania do nowego roku szkolnego 2022/2023. 

 

PUNKT 17 

Przedstawienie informacji  dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku 

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Poradziliśmy sobie z sytuacją wojny w Ukrainie, jeśli chodzi o edukację- 

organizację. Uczniowie byli wspierani przez cały czas zarówno  ze strony 

Wydziału ja również szkół. Mieliśmy 3703 uczniów, natomiast w przedszkolach 

było 342 dzieci.  
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Bardzo ważnym dla rozwoju uczniów sukcesem jest wdrażanie hasła swobodnej 

zabawy. 

E – Poradnia, pracowaliśmy z dyrektorami poradni żeby usprawnić rejestrację 

na pierwszą usługę, co wymagało ujednolicenia różnych procedur  

w tych poradniach żeby to wszystko działało.  

Próbujemy budować sieć pracowników sekretariatów szkół, ważne żeby te osoby 

podnosiły swoje kwalifikacje z zakresu współpracy. 

Priorytety na nowy rok szkolny: 

- szkoła jako przestrzeń dobrych relacji, emocji i nauki, będziemy proponowali 

żeby w szkołach  m.in. zapraszać rodziców do grup koncepcyjnych żeby włączali 

się w tą pracę np. przy uroczystościach szkolnych czy przy organizacji przestrzeni 

szkolnej, a także we współpracy ze społecznością lokalną. 

- szkoła jako przestrzeń obywatelska czyli m.in. inspirowanie się na szkołach 

innych państw 

- wdrażanie spółdzielni uczniowskiej  

Kultura jako środek wyrazu rozwoju porozumienia:  

- opracowanie szkolnych programów edukacji kulturowej 

- wizyty studyjne w instytucjach kultury  

- organizowanie grup samorozwojowych  

W rekrutacji uzupełniającej do szkół, poprzez rozmowy i spotkania z dyrektorami 

wystawiliśmy dodatkowo 900 miejsc, po rekrutacji zostało około 150 miejsc  

w szkołach, rozmawialiśmy z dyrektorami również o jeszcze dodatkowych 

miejscach. 

Pan Piotr Gierszewski – Wiceprzewodniczący Komisji 

Czy mogłaby Pani przekazać informacje dotyczące ilości miejsc w bursach?         

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

W dniu dzisiejszym nie jestem przygotowana  na takie informacje ale zostaną  

one dla Państwu przekazane.  
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PUNKT 18  

Wnioski Komisji  Edukacji Rady Miasta Gdańska do budżetu Miasta 

Gdańska na rok 2023. 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji  

Zgłaszam wniosek o uwzględnienie w budżecie Miasta Gdańska na rok 2023 

środków finansowych na budowę  boiska przy Zespole  Szkół Samochodowych 

znajdującym się przy ulicy Elbląskiej w Gdańsku. 

 

Wniosek został przyjęty 7 głosami „za”, jednogłośnie. 

 

Pan Przemysław Malak – Członek Komisji 

Zgłaszam wniosek o włączenie do budżetu Miasta Gdańska na rok 2023 środków 

finansowych  na przeprowadzenie remontu pomieszczeń w budynku Przedszkola 

nr 2 znajdującego się przy ulicy Malczewskiego 3 w Gdańsku.  

 

Wniosek został przyjęty 7 głosami „za”, jednogłośnie. 

 

Pani  Bożena Brauer Przewodnicząca KM POiW  

Jak wygląda kwestia dodatków funkcyjnych dla dyrekcji placówek oświatowych. 

Chciałabym zaproponować wniosek do budżetu z uwagi na to, że bardzo dużo 

dyrektorów placówek oświatowych obecnie odchodzi na emeryturę.  

Pani Bogumiła Bieniasz – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Dodatki uzależnione są od wielkości szkoły tj. 1000 – 2000 złotych natomiast 

wicedyrektorzy otrzymują 700 złotych brutto. 

 

Pan Krystian Kłos członek Komisji 

Bardzo proszę aby na następne posiedzenie komisji został ten temat 

wprowadzony do porządku posiedzenia.  

 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji  

Na posiedzeniu Komisji Edukacji we wrześniu zostanie wprowadzony temat 

dotyczący przedstawienia informacji nt. regulaminu wynagradzania dyrektorów 

placówek oświatowych w Gdańsku – dodatki funkcyjne. 
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Pani Mariola  Ataman – Mańkowska  

Nauczyciele pracujący w szkołach specjalnych otrzymują dodatek natomiast 

nauczyciele wspomagający w szkołach podstawowych oraz ponadpodstawowych  

nie otrzymują dodatku, został on zniesiony. Nauczyciele wspomagający 

wykonują tą samą pracę co nauczyciele w szkołach specjalnych i bardzo często 

uczestniczą oni w funkcji wychowawczej.   

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji  

Na posiedzeniu Komisji Edukacji we wrześniu zostanie ten temat również 

poruszony.      

 

PUNKT 19 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Nie było spraw wniesionych, wolnych wniosków, korespondencji. 

 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo 

w posiedzeniu komisji Edukacji i zamknął obrady.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji 

/-/ Andrzej Kowalczys 

 

 

 

Protokołowała: 

Irena Dondziak 

Biuro rady Miasta Gdańska 

 

 

 


